
Plenković i Vlada daju punu podršku svim projektima na sjeveru 

Hrvatske, posebice brzoj cesti

22.5.2025.

U pratnji nekoliko ministara i stranačkih dužnosnika, predsjednik Hrvatske demokratske 

zajednice i predsjednik Vlade Republike Hrvatske, Andrej Plenković, u četvrtak je stigao u 

Varaždin kako bi pružio podršku kandidatima HDZ-a koji su ušli u drugi krug lokalnih 

izbora koji će se održati 1. lipnja 2025.

Riječ je o aktualnom županu i kandidatu za novi mandat Anđelku Stričaku, kandidatu za 

gradonačelnika Ivanca, Zdenku Đurasu te kandidatu za načelnika Općine Maruševec, 

Damiru Makovcu.

- U prvom krugu izbora u Varaždinskoj županiji ostvaren je najbolji rezultat koji je stranka 

imala na izborima za župana. Anđelko i njegova zamjenica Silvija Zagorec radili su 

predano, angažirano i imali sjajnu suradnju s Vladom. Nema projekta u Varaždinskoj 

županiji kojeg je župan inicirao, a da Vlada i njeni resori nisu podržali, od izgradnje novog 

Centralnog operacijskog bloka Opće bolnice Varaždin pa do cestovne i obrazovne 

infrastrukture, novog Centra za rehabilitaciju u Varaždinskim Toplicama koji je sjajan i koji 



radi s najsuvremenijom opremom, angažmana u potpori centrima kompetentnosti, 

gospodarskog razvoja, angažmana da Varaždin koji je hrvatski povijesni grad i koji je u 

jednom trenutku bio i glavni grad, i sveučilišno središte, kao i ekonomsko i političko, bude 

pravi centar sjevera Hrvatske. U tom kontekstu je Varaždinska županija ključna – izjavio je 

Plenković.

Istaknuo je da je uvjeren da će s afirmativnom i uključivom kampanjom, kakvu je imao i do 

sada, Stričak potvrditi povjerenje birača u Varaždinskoj županiji, a da će Vlada podupirati 

sve projekte u županiji i na cijelom sjeveru Hrvatske.

- Znate da smo napravili i projekt Sjever, koji je kumulirao projekte za pet sjevernih 

županija i mislim da se napredak u regionalnom razvoju itekako vidi. Zadovoljni smo 

ukupnim rezultatima u Varaždinskoj županiji gdje je velika većina naših kandidata i 

kandidatkinja obnovila povjerenje, mnogi od njih i u prvom krugu, što govori da su 

kvalitetno radili prethodnih godina, a siguran sam da će i ovaj drugi krug biti na tragu 

rezultata iz prvog kruga. Ukupno gledajući, cijela ova kampanja za lokalne izbore potvrđuje

da je Vlada vodila ispravnu politiku ravnomjernog regionalnog razvoja koju smo preveli u 

ove izbore s našim sloganom i programom „Nacionalna snaga, lokalna vizija”, gdje smo u 

proteklim godinama omogućili i više nadležnosti županijama, gradovima i općinama i više 

sredstava za realizaciju projekata. Pratili smo te projekte kroz državni proračun, javna 

poduzeća, europska sredstva i mijenjali Hrvatsku i sve njene krajeve na bolje – rekao je 

premijer.

Dodao je kako mu je želja da se unaprijedi i cestovna infrastruktura.

- Posebno mi je drago da je krenuo ovaj projekt cestovnog povezivanja Varaždina, Ivanca, 

Lepoglave prema Krapini, što je ključno i što se dugo očekivalo. Ta će poveznica na neki 

način cijelo Hrvatsko zagorje učiniti propulzivnim i jedinstvenim – izjavio je.

Plenković je na kraju istaknuo da, kao i Stričak, kandidati Đuras i Makovec vode jako 

dobru i kvalitetnu kampanju te da je ovo prigoda da i oni, po prvi put, dobiju povjerenje 

birača u Ivancu, odnosno Maruševcu.



- Uvjeren sam u odlične rezultate u drugom krugu i još jednom snažna podrška uime 

cijelog vodstva stranke, našem budućem županu Anđelku Stričaku – zaključio je 

Plenković.

Dosadašnji i kandidat za budućeg varaždinskog župana istaknuo je da su kampanju vodili 

pozitivno, obišli svaku sredinu i bavili se onime što je bitno, a to je program.

- Ono što smo prije četiri godine obećali je i realizirano, što znači da obećavamo manje i 

ostvarujemo više. U tijeku imamo cijeli niz investicija u obrazovanju, zdravstvu, po pitanju 

zaštite okoliša, po pitanju proglašenja prvog parka prirode na području Varaždinske 

županije. S radovima na brzoj cesti od Varaždina prema Krapini se krenulo, Centralni 

operacijski blok u varaždinskoj bolnici napreduje dobro, nova zgrada Zavoda za javno 

zdravstvo također. Uglavnom, cijeli niz investicija na koje su naši građani čekali ne 

godinama, nego desetljećima. Sve je u realizaciji i vjerujem da nas sve to veseli – kazao je

Stričak.

Dodao je da su tijekom proteklog mandata obišli svaki dio Varaždinske županije, surađivali

sa svima, razgovarali, prihvaćali inicijative i prijedloge.

- Nema te osobe koja može reći da je tražila mene, zamjenicu Zagorec ili nekoga od 

pročelnika, a da nismo saslušali i pokušali prihvatiti inicijativu ili pak riješiti neki problem. 

Stoga puni optimizma krećemo u drugi krug, a rezultati prvoga kruga su zaista dobri. Nikad

HDZ na području Varaždinske županije nakon prvog kruga nije imao tako dobre rezultate! 

Očekujemo da nakon drugog kruga nastavimo ovim smjerom i tempom, sa svim 

investicijama s kojima smo započeli ili ih predložili. Svaku od tih investicija ili projekata koje

smo obećali da ćemo realizirati, ne samo da planiramo realizirati, nego ima barem 

lokacijsku dozvolu. Vidljivo je da smo s koalicijskim partnerima pripremili zaista ambiciozan

program, a s našim timom ćemo ga sigurno i realizirati – rekao je Stričak, zahvalivši 

predsjedniku stranke na punoj podršci.

HDZ-ov Zdenko Đuras, kandidat za gradonačelnika Ivanca istaknuo je da stranka u tom 

gradu nikada nije ostvarila bolji rezultat na izborima.

- Upravo zato, još jači, čvršći i odlučniji idemo u drugi krug. Krajnje je vrijeme da grad 

Ivanec otvorimo prema našim građanima, susjedima i prema investicijama koje itekako 



nestrpljivo očekujemo. Idemo s realnim projektima, kako je naglasio i sam sadašnji i 

budući župan, idemo s manje obećanja, ali ćemo zato napraviti više. Pozivam sve da 1. 

lipnja izađu na izbore i daju podršku toj promjeni i toj novoj energiji koja će grad Ivanec 

odvesti u bolju budućnost – izjavio je Đuras.

I Damir Makovec uvjeren je u dobar rezultat u drugom krugu.

- Pun sam energije i vjerujem da možemo napraviti veliku stvar u našoj općini Maruševec. 

Moj tim i ja vjerujemo da bi taj 1. lipnja mogao biti naš „Dan D” s kojim bi nakon 20 i nešto 

godina naša politička opcija Hrvatske demokratske zajednice osvojila općinu Maruševec. 

Vjerujem da uz potporu Vlade te sadašnjeg i budućeg župana možemo realizirati sve ono 

što smo zamislili u našoj općini – zaključio je Makovec.






























